

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

> 家長通告 2024-2025/490 暑期學堂:數學精進班

敬啟者:

為培養同學對數學的興趣,並為有志參與數學比賽的學生打好基礎,本校特別開辦暑期數學精進班。課程將由具豐富數學競賽經驗的導師任教,著重訓練學生的邏輯思維及解難能力。數學精進班的詳情如下:

日期及時間:	2025年7月25日
	2025年8月1、8、15、22日
	(逢星期五下午2時至4時)
活動地點:	學校
費用:	全免 (須繳交 300 元按金)
備註:	1. 名額有限,甄選準則將考慮學生的數學成績及興趣;
	2. 學生不得無故缺席;
	3. 出席率達 85%或以上,才可獲退還課程按金。

為確保課程效益,獲取錄學生必須準時出席。如無故缺席或經常遲到,校方將按照學校獎懲機制作出處分。懇請家長鼓勵子女珍惜此學習機會。如有查詢,請致電 2461 1555 與金浩暉助理校長或原禧朗老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月十六日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/490

Summer School: Advanced Mathematics Class

Dear Parents,

To cultivate students' interest in mathematics and build a solid foundation for those who aspire to participate in mathematics competitions, the school is organizing a Summer Mathematics Enhancement Programme. The course will be taught by instructors with extensive experience in mathematics competitions, focusing on developing students' logical thinking and problem-solving abilities. Details of the programme are as follows:

Dates and Time:	July 25, 2025
	August 1, 8, 15, 22, 2025
	(Every Friday, 2:00 PM to 4:00 PM)
Venue:	School
Fee:	Free (HK\$300 deposit required)
Notes:	1. Places are limited; selection criteria will consider students' mathematics
	performance and interest;
	2. Students must not be absent without valid reasons;
	3. The deposit will be refunded if the attendance rate reaches 85% or
	above.

To ensure the effectiveness of the course, admitted students must attend punctually. Unauthorized absences or frequent lateness will result in disciplinary actions according to school policy. Parents are kindly requested to encourage their children to cherish this learning opportunity. For enquiries, please contact Assistant Principal Mr. Kam Ho Fai or Mr. Yuen Hei Long at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal

July 16, 2025